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ΕΠΙΣΚΕΨΗ ΤΗΣ ΑΘΗΝΑΣ ΤΕΡΖΟΠΟΥΛΟΥ ΣΤΟ ΚΥΝΟΚΟΜΕΙΟ 

ΠΤΟΛΕΜΑΪΔΑΣ 

Σήμερα, Σάββατο 13 Απριλίου, η υποψήφια Δήμαρχος Εορδαίας Αθηνά 
Τερζοπούλου, μαζί με μία ομάδα υποψηφίων συμβούλων του συνδυασμού 
«Δημιουργούμε Μαζί!» επισκέφθηκε το κυνοκομείο Πτολεμαΐδας για να δει τις 
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συνθήκες διαβίωσης των σκυλιών που φιλοξενούνται στο χώρο. Συνευρέθηκε με 
εθελοντές της Φιλοζωικής Εταιρείας Πτολεμαΐδας οι οποίοι επί χρόνια προσφέρουν 
πραγματικά με ανιδιοτέλεια την αγάπη τους και τη φροντίδα τους στα αδέσποτα 
τετράποδα. 

Ξεναγήθηκε στους χώρους του κυνοκομείου όπου διαπίστωσε ότι φιλοξενούνται 
255 τετράποδα αντί των 80 που πρέπει να είναι. Υπάρχουν βασικές ελλείψεις 
νερού, προσωπικού για τη σίτιση και φροντίδα τους καθώς και αγωγού λυμάτων. 

Τονίστηκε ότι το κυνοκομείο της πόλης μας είναι σε πανελλήνια κλίμακα το 
καλύτερο και πρότυπο, όμως δυστυχώς δε διαθέτει την απαιτούμενη άδεια όπου 
είναι απαραίτητη για τις υποδομές λειτουργείας του. Αρμόδια για την έκδοση της 
άδειας είναι η υπηρεσία αγροτικής οικονομίας και κτηνιατρικής της περιφέρειας 
Δυτικής Μακεδονίας. 

Η υποψήφια Δήμαρχος τόνισε ότι μέλημα και προτεραιότητα της επερχόμενης 
δημοτικής αρχής θα είναι η έκδοση της πολυπόθητης άδειας η οποία θα επιτρέψει 
να γίνουν και όλες οι υλικοτεχνικές υποδομές που απαιτούνται για την εύρυθμη 
λειτουργία του κυνοκομείου με τις καλύτερες συνθήκες διαβίωσης των αδέσποτων, 
όπως επίσης και του απαραίτητου εργασιακού προσωπικού και πρωτίστως των 
κτηνιάτρων που χρειάζονται άμεσα για τη ιατροφαρμακευτική φροντίδα των ζώων. 

Κατόπιν αυτών θα επιλυθεί το τεράστιο πρόβλημα των αδέσποτων ζώων που 
ταλαιπωρεί τους πολίτες της πόλης μας με την ένταξή τους σε ένα χώρο που θα 
δημιουργήσει και θέσεις εργασίας. 

Πιστεύουμε ότι και τα αδέσποτα τετράποδα θα πρέπει να έχουν ποιότητα ζωής σε 
όλες τις εποχιακές συνθήκες. Το θέμα χρήζει μεγάλης ευαισθησίας και θα πρέπει να 
επιλυθεί το συντομότερο. 


